

BULETIN

AUEGCAS



32A, JALAN GAJAH, OFF JALAN YEW, PUDU 55100 KUALA LUMPUR.
TEL: 03-9285 9613 FAX: 03-9283 8632 E-MAIL: kesatunauuegcas@yahoo.com

No. Pendaftaran 352



25 Julai 2020 | Sabtu | 12.00 T/Hari | Wisma CUEPACS - Kunjung Hormat dari Kepimpinan AUEGCAS seluruh Malaysia bersama 9 Pegawai Tertinggi CUEPACS sesi 2019 – 2022.

#TerimaKasihCUEPACS

#perjuangantanpahenti

#AUEGCASMalaysia

#BersekutuBertambahMaju

Di Majlis Bacaan Yassin, Tahlil dan Doa Selamat AUEGCAS 2020 bertempat di Balai Bakti AUEGCAS Kebangsaan Kuala Lumpur.

Legasi kepimpinan AUEGCAS Kebangsaan. Mereka² yang mewarnai kepimpinan AUEGCAS terdahulu mantan² Presiden, Timb. Presiden, Setiausaha Agung dan Ahli Majlis Tertinggi.

#TerimaKasih

#JasaMuDikenang

#AUEGCAS



BULETIN AUEGCAS



Kertas Kerja daripada **AUEGCAS Malaysia**

telah selamat diserahkan kepada Y.Amat Berhormat Tan Sri Dato' Haji Muhyiddin bin Haji Mohd. Yassin #PerdanaMenteriMalaysia pada sesi perjumpaan bersama #MTUC pagi ini AUEGCAS Malaysia Gabungan Kesatuan Pekerja-Pekerja Perkhidmatan #Kerani dan Bersekutu Kerajaan. Kesatuan yang berfaedah kepada ahli.



- BUKIT SEKILAU, KUANTAN
- CENDERAWASIH, KUANTAN
- TAMAN MELATI, BENTONG
- TAMAN HARMONI, BENTONG
- PENYAMPAIAN CEK PERSARAAN SESI 2

Menyampaikan Cek Persaraan kepada 4 ahli Auegcas Cawangan Pahang yang bersara pada tahun 2020. AUEGCAS Pahang mengucapkan terima kasih kerana kekal setia bersama AUEGCAS sehingga akhir perkhidmatan dan berdoa sentiasa sihat tubuh badan dan bergembira bersama keluarga tercinta. Auegcas Cawangan Pahang diwakili oleh 1 Ajk dan Setiausaha Negeri.



AUEGCAS Malaysia

Negeri Sembilan mengadakan Program ringkas penyerahan Cek persaraan kepada ahli AUEGCAS Cawangan Negeri Sembilan yang telah bersara. Bagi semua Pembantu Tadbir (Perkeranian/Operasi), Pembantu Tadbir (Kewangan), Pegawai Khidmat Pelanggan, Pembantu Akauntan, Pembantu Setiausaha Pejabat dan Pembantu Pengurusan Murid di #NegeriSembilan yang ingin #MenjadiAhli boleh mendapatkan borang keahlian dengan menghubungi : Setiausaha Saudari Suraya binti Nordin

<http://www.wasap.my/60133081007> Pengerusi Saudara Mohd Khalid

<http://www.wasap.my/60172261180> #AUEGCAS - Gabungan Kesatuan Pekerja-pekerja Perkhidmatan #Kerani dan Bersekutu Kerajaan

Kunjung hormat MTUC kepada Menteri Sumber Manusia Datuk Seri M. Saravanan bertempat di **Kementerian Sumber Manusia**

AUEGCAS Malaysia

diwakili oleh Timbalan Presiden #AUEGCAS Saudara Asman bin Hj. Mohd Nawawi merangkap Naib Presiden Sektor Awam di #MTUC



Sekitar Mesyuarat Majlis Kongres CUEPACS Bil. 2(209-2022).

Wakil Tetap #AUEGCAS Saudara Amir Hamzah bin Yakat Ali Setiausaha Agung AUEGCAS Kebangsaan.



AUEGCAS Malaysia

menghadiri Persidangan #Perwakilan Duitahunan Pihak Pekerja MBK Am/Pelaksana Kali Ke-14 Sesi 2020-2022 Bertempat di #MITC Melaka



Program Jelajah AUEGCAS Malaysia

ke Negeri #Melaka Bagi semua Pembantu Tadbir (Perkeranian/Operasi), Pembantu Tadbir (Kewangan), Pegawai Khidmat Pelanggan, Pembantu Akauntan, Pembantu Setiausaha Pejabat dan Pembantu Pengurusan Murid yang tidak dapat hadir pada program kali ini boleh mendapatkan borang keahlian di Pejabat Tanah dan Galian Negeri Melaka dengan menghubungi:

Setiausaha Sdra Herwan bin Bahari +6017-639 8485

AJK Saudari Marlinda binti Mohamed +6013-631 8993



Alhamdulillah dan tahniah buat Setiausaha Agung #AUEGCAS Kebangsaan, Saudara Amir Hamzah bin Yakat Ali mengalas tanggungjawab memegang jawatan Penolong Setiausaha Gred Klasifikasi Kewangan MBK AM Pelaksana Kali Ke-14 (2020-2022).

JAWATANKUASA MBK AM PELAKSANA

SESI 2020/2022 :-

PENGERUSI :

●MOHD HAMIDI BIN SALEH (KEKAF [FAMA])

TIMBALAN PENERUSI :

●HASMI BIN HAMDAN (KPPHSM)

SETIAUSAHA :

●MOHD FADLI BIN MOHD NOOR (PACSU)

TIMBALAN SETIAUSAHA :

●ZAINAL BIN DAUD (NUTP)

SETIAUSAHA KEWANGAN :

●AZHAR BIN ABDUL SHUKOR (KPPPKNS)

NAIB -NAIB PENERUSI :-

KLASIFIKASI AM :

●AZMAN SHAH BIN ABDUL RAHMAN (KPPJSM)

KLASIFIKASI PENDIDIKAN :

●MOHD AZLI BIN KAMIRAN (NUTP)

KLASIFIKASI BAKAT, SENI & SOSIAL :

●KU AZMI BIN KU IBRAHIM (KESKA UUM)

KLASIFIKASI KEWANGAN :

●ABDUL MALIK BIN MOHAMED ZIN (KPKSM)

KLASIFIKASI EKONOMI :

●HJ. ROSLAN BIN HJ. NORDIN (KEPP-STATS)

KLASIFIKASI PERTANIAN :

●ROSEDAN BIN MAT AMI (PERHILITAN)

KLASIFIKASI SABAH/SARAWAK :

●RAMAT BIN JIMMY (KESKES)

●KLASIFIKASI KESELAMATAN, PERTAHANAN AWAM & PERUNDANGAN :

●MOHAMAD SHAFIEE BIN HJ. ABDUL RAWOP (KPBPSM)

KLASIFIKASI PENTADBIRAN & SOKONGAN :

●JAMEELAH BINTI HSSIN (KEPTAN)

PENOLONG-PENOLONG SETIAUSAHA :-

KLASIFIKASI AM :

●RAMLI BIN KALIL (ANULAE)

KLASIFIKASI PENDIDIKAN :

●RAMLI BIN DAHALAN (NUTP)

KLASIFIKASI BAKAT, SENI & SOSIAL :

●HAIRUL NIZAM BIN ZAHARI (KESKA)

KLASIFIKASI KEWANGAN :

●AMIR HAMZAH BIN YAKAT ALI (#AUEGCAS)

KLASIFIKASI EKONOMI :

●MOHD NORIZAM BIN MOKHTAR (KEKAF FAMA)

KLASIFIKASI PERTANIAN :

●HADI KAMIL BIN ISMAIL (KPPSM PERTANIAN)

KLASIFIKASI SABAH/SARAWAK :

●OMAR BAHREIN BIN UNIN (SMSU SARAWAK)

KLASIFIKASI KESELAMATAN, PERTAHANAN AWAM & PERUNDANGAN :

●NORHISHAM BIN MURUJAN (KPISM)

KLASIFIKASI PENTADBIRAN & SOKONGAN:

●MOHD NASIR BIN ABDUL RAHMAN (KEPAK)

AHLI MAJLIS (7 ORANG) :

1. ANUAR BIN MAMAT (PACSU)

2. NORDIN BIN SUJUS (KPPM)

3. AZMAN BIN AHMAD (KEPP-STATS)

4. ZAKARIA BIN ABDULLAH (ANULAE)

5. ROZIMAS BINTI ISMAIL (RISDA)

6. ARSHAD BIN HAJI ARBEIAM (KEPAK)

7. SIVANESAN A/L NOTTAKARAN (KEPSI)
#AUEGCAS - Gabungan Kesatuan
Pekerja-pekerja Perkhidmatan #Kerani dan
Bersekutu Kerajaan



KUNJUNGAN HORMAT AJK AUEGCAS PERAK
KEPADA PENGARAH JHEKS NEGERI PERAK
Bertempat di Pejabat JHEKS Perak



#Aktiviti #AUEGCASPerlis hari ini telah menyampaikan cek-cek faedah persaraan dan khairat kematian ahli AUEGCAS Perlis. Penyampaian disempurnakan oleh Sdri Habibah binti Hassan, Setiausaha AUEGCAS Perlis. Sebarang urusan keahlian atau taklimat di AUEGCAS Perlis boleh hubungi :
Pengerusi Sdra Muhammad Zaki bin Mustafa
+6019-472 7298
Setiausaha Sdri Habibah binti Hassan
+6012-421 3274



Pembantu Tadbir (P/O), Pembantu Tadbir (W), Pegawai Khidmat Pelanggan, Pembantu Akauntan, Setiausaha Pejabat dan Pembantu Pengurusan Murid. Program Jelajah #AUEGCASMalaysia di #NegeriMelaka Promosi Keahlian #Percuma Tahun 2020 Taklimat Promosi Keahlian Bertempat di Pejabat Tanah dan Galian Negeri Melaka ; Jam 2.30 petang. Tarikh : 30 Disember 2020 (Rabu).



Auegcas Cawangan Pahang

telah menerima cek sumbangan YAB Dato' Sri Wan Rosdy Wan Ismail Menteri Besar Pahang di Wisma Sri Pahang, petang tadi. Sumbangan telah disampaikan oleh YB. Dato' Sri Norolazali bin Sulaiman, SSAP., DIMP., Pengerusi Jawatankuasa Kerja Raya, Pengangkutan dan Kesihatan Negeri Pahang. InsyaAllah dengan bantuan yang diberikan ini, sedikit sebanyak dapat membantu Kesatuan bergerak aktif semula untuk tahun 2021 setelah hampir tidak berfungsi akibat Pandemik Covid-19 yang berlaku pada tahun 2020. Auegcas Cawangan Pahang telah diwakili oleh Timbalan Presiden AUEGCAS Kebangsaan merangkap Pengerusi Negeri Pahang, Saudara Asman Bin Hj Mohd Nawawi. Terima kasih YAB Dato' Sri Wan Rosdy Bin Wan Ismail. Terima kasih Kerajaan Negeri Pahang.



Sedang berlangsung #SidangMedia Kenyataan AUEGCAS Malaysia berkenaan isu akhbar #KOSMO atas tajuk berita yang dikeluarkan pada 21 November 2020 dan admin FB #COMICLFC atas kartun CikGU OSMAN serta admin FB #MiLoSuaM Sebutan jawatan #Kerani itu adalah tidak bertepatan dengan jawatan yang sedang dikaitkan didalam isu tersebut di Jabatan Imigresen yang sebenarnya adalah Pegawai Imigresen Gred KP19.



#Aktiviti #AUEGCASKedah hari ini telah mengadakan mesyuarat Agung Tahun 2020 AUEGCAS Cawangan Kedah. Tahniah dan syabas atas penganjuran.



Gred KP19 bukan kerani'

Amir Hamzah (tiga dari kanan) menunjukkan salinan komik dalam talian yang memperlekeh kumpulan pembantu tadbir yang tular pada sidang akhbar di Pejabat AUEGCAS Perak, Ipoh hari ini.

IPOH - Gabungan Kesatuan Pekerja-Pekerja Dalam Perkhidmatan-Perkhidmatan Kerani dan Bersekutu Kerajaan (AUEGCAS) Kebangsaan kesal apabila kumpulan pembantu tadbir atau kerani dikaitkan dalam kes siasatan pegawai kerajaan Gred KP19 oleh Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM), baru-baru ini. Setiausaha Agungnya, Amir Hamzah Yakat Ali berkata, pegawai gred yang sedang disiasat oleh SPRM tidak termasuk dalam kumpulan pembantu tadbir perkeranian dan kewangan tetapi mereka di bawah skim perkhidmatan lain.

Beliau berkata, tindakan pihak tertentu menyamakan Gred KP19 tersebut sebagai kerani mengundang kecaman orang ramai khususnya netizen yang memperlekeh tugas pembantu tadbir di dalam Gred N (pentadbiran) dan W (kewangan). "Kami bukan kerani yang disebutkan dan gred 19 yang dinyatakan itu bukan kerani. Jadi kami mewakili hampir 200,000 penjawat awam di dalam skim ini menafikan dan memohon agar kenyataan itu ditarik balik atau dikemukakan permohonan maaf.

"Perkara ini amat mengecewakan dan kami di semua jabatan kerajaan terkilang dengan penyiaran berita yang tidak pasti lagi individu disiasat itu bersalah atau tidak. Apa yang pasti kami sudah dikecam masyarakat seolah-olah pembantu tadbir yang lakukan perbuatan itu," katanya kepada pemberita pada sidang akhbar di Pejabat AUEGCAS Perak, di sini hari ini.

Beliau berkata demikian sebagai mengulas laporan sebuah portal berita yang menyebut kerani terlibat di dalam siasatan Op Selat oleh SPRM baru-baru ini. Hadir sama pada sidang akhbar itu, Pengerusi AUEGCAS Perak, Wan Mohd Roslan Wan Abd Rahman. Amir Hamzah berkata, lebih menyedihkan lagi apabila berita tidak benar itu turut dijadikan bahan jenaka dan satira dalam bentuk komik digital seperti yang tular seolah-olah perkhidmatan pembantu tadbir atau kerani ini korup.

Katanya, kumpulan pembantu tadbir itu merupakan tulang belakang kepada kerajaan menguruskan segala hal berkaitan gaji dan pentadbiran jabatan termasuklah kepada golongan petugas barisan hadapan. Beliau berkata, paling mengecewakan penulisan cerita tidak benar itu berlaku ketika kumpulan skim ini sedang menantikan penambahbaikan gred oleh Jabatan Perkhidmatan Awam (JPA).

"Ini bukan sebab nila setitik rosak susu sebelanga, malah nila itu pun bukan nila kami, bukan warna kami. Jadi kami tidak mahu penambahbaikan yang sedang diteliti oleh JPA akan tercicir sekali lagi.

"Kami mengharapkan perkara ini diperbetulkan semula kerana bukan sahaja maklumat disiarkan itu tidak tepat malah tak betul pun," katanya.

Sebelum ini, media melaporkan Op Selat yang mendedahkan kepincangan di pintu masuk sempadan negara, menyaksikan sehingga pegawai daripada gred terendah KP19 yang bersekongkol dengan sindiket kemasukan warga asing ke dalam negara secara haram, disediakan dengan kenderaan mewah seperti Rolls Royce Phantom, Mustang, Range Rover dan Audi oleh sindiket berkenaan.

Sumber Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia (SPRM) memberitahu, kesemua kereta itu didaftarkan atas nama dua warga China, dipercayai ejen pekerja asing China di Malaysia dan dua ejen lelaki tempatan.



Sedang berlansung mesyuarat Bil. 1/2020 AJK AUEGCAS Negeri Sembilan. Kepada yang ingin menjemput kesatuan #AUEGCAS memberi taklimat promosi keahlian di jabatan (Kementerian, Jabatan Persekutuan dan Negeri) di Negeri Sembilan sila hubungi :
Pengerusi AUEGCAS Negeri Sembilan
Saudara Mohd Khalid
+6017-2266180
Setiausaha AUEGCAS Negeri Sembilan
Saudari Suraya binti Nordin
+6013-3081007



#Aktiviti #AUEGCASPerlis hari ini telah mengadakan mesyuarat Agung Tahun 2020 AUEGCAS Cawangan Perlis. Tahniah dan syabas atas penganjuran.



Tahniah #AUEGCASPenang telah menganjurkan Mesyuarat Agung Tahunan Ke 45 Tahun 2020 pada 8 Oktober 2020



Sekitar Majlis Lambaian Kasih Budi DiKenang Bakti DiJulang Cuepacs Negeri Selangor
Tarikh : 1 Oktober 2020

Masa : 8.00 Malam

Tempat : Hotel Uitm Shah Alam

Seramai 5 wakil AUEGCAS Cawangan Selangor yang hadir ke majlis ini.



Telah Berlangsung Program Siri Jelajah #AUEGCAS Malaysia, Promosi Keahlian Kesatuan #AUEGCASPerak, Bertempat Di Bilik Gerakan PGT Perak, Pada 2 Oktober 2020 (Jumaat), Jam 3.00ptg. Sebarang urusan keahlian atau taklimat di AUEGCAS Perak boleh hubungi :

Pengerusi Sdra Wan Mohammed Roslan bin Wan Abd Rahman

+6012-5354468

Setiausaha Sdra Hafizan bin Raluh@Ali

+6011-37896332

